
Foment encara no ha resolt l'enlla� a Vilademuls de l'N-II

Aber tis tamb� est� esperant que l'Estat permeti adjudicar les obres de les sor tides de

Fornells i Sant Gregori

L'ampliaci� de l'N-II per l'AP-7 s'inaugurar� abans que els enlla�os entre les dues

carreteres

L'entrada del Truck Park que Aber tis va presentar ahir

a l'�rea del Montseny, i que tamb� est� estudiant fer

a Biure. Foto: O.M.

A f inal d'any ja s'hauran acabat totes les obres d'ampliaci� de

l'autopista a les comarques gironines. Josep Llu�s Gim�nez, director

general d'Aber tis Autopistes, va conf irmar ahir la data que la

companyia ha defensat des que van comen�ar els treballs. Per� el

desdoblament arribar� abans que els nous enlla�os a Fornells,

Vilademuls i Sant Gregori. Els dos primers s�n els que faran la

funci� d'unir l'N-II amb l'AP-7, un tram gratu�t per a moviments

interns on l'ampliaci� ser� de f ins a quatre carrils per sentit per fer

la funci� tamb� de desdoblament de l'N-II. Per tant, s'haur� de veure

com es resol aquesta connexi�, i sobretot tenint en compte que

l'enlla� de Vilademuls encara no t� data. Segons va conf irmar ahir

Gim�nez en la presentaci� de la primera �rea de servei espec�f ica per a camioners Ðal MontsenyÐ, els projectes

van m�s tard del que es preveia.

Fa gaireb� un any, les previsions eren tenir-los enllestits com a molt tard el primer trimestre del 2012. Per�, en el

cas de Fornells i Sant Gregori, ara la data s'ha retardat f ins a mitjan any que ve. Acesa els va posar a licitaci� a

principi de febrer, i la intenci� era comen�ar les obres en cosa de poques setmanes. Per�, a hores d'ara, encara

s'est� pendent que el Ministeri de Foment permeti adjudicar els treballs.

El cas de Vilademuls �s m�s complex. El projecte inicial comptava que els vehicles que enllacessin des de

l'autopista amb el tra�at de l'N-II actual desembocarien en una via ja desdoblada. Per� la suspensi� de les obres

d'ampliaci� entre Mediny� i Orriols ha obligat a redef inir el projecte, i els vehicles sor tiran d'una via de quatre

carrils a una d'un sol carril. Acesa ja va presentar fa mesos el projecte al Ministeri de Foment, per� aquest

encara l'est� estudiant, i s'ha de reformular. Finalment, Gim�nez va dir que a l'estiu les obres no afectaran la

cal�ada i que alguns trams entre Fornells i la Jonquera ja estaran acabats.
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